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Datum 30 november 2021

Steller vragen Cees Bremmer

Onderwerp Stand van zaken m.b.t. overdracht 1100 huurwoningen van Woonzorg aan 3 
woningcorporaties

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

Middels een informatiebrief van 20 juli 2021 werd bekend gemaakt dat Woonzorg zich toe 
gaat spitsen op seniorenwoningen en daarmee 1100 van de 1800 woningen in Voorschoten 
verkocht zou worden aan een consortium van 3 woningcorporaties en dat daarbij de 
bestaande prestatieafspraken door de nieuwe corporaties zouden worden overgenomen.
Inmiddels worden bewoners van bepaalde type woningen geconfronteerd met hoge 
stookkosten die ontstaan door slecht isolatie en nu exponentieel toenemen door de hoge 
stijging in kosten voor gas. 
Wanneer deze woningen op korte termijn geïsoleerd zouden worden en ook bijvoorbeeld 
zonnepanelen worden geïnstalleerd dan zal dit een positieven uitwerking hebben op het 
verminderen van deze stookkosten. 
Daarom willen wij graag vernemen;

1. Wat is momenteel de stand van zaken m.b.t. verkoop/overdracht van deze woningen?
2. Heeft het college al overleg gehad met de nieuwe eigenaren/corporaties waarbij de 

prestatieafspraken aan de orde zijn gesteld?
3. Zo ja, wat was de uitkomst van dit overleg.
4. Zo nee, gaat het college op korte termijn een afspraak maken waarbij de 

prestatieafspraken en het uitvoeren hiervan aan de orde gesteld wordt waarbij termijn 
afspraken m.b.t. uitvoering en realisatie van de prestatieafspraken ook worden 
vastgelegd?

5. Wat is de stand van zaken m.b.t. uitvoering door Woonzorg van de prestatieafspraken 
bij de 700 in portefeuille gebleven seniorenwoningen in Voorschoten en dan m.n. wat 
betreft de wat oudere, onvoldoende of niet geïsoleerde woningen? 

Toelichting (indien nodig):


